
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fiskeri og ligestilling

Dato: 30. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 257

Vil ministeren oplyse, om Kammeradvokaten i sin rådgivning har taget i betragtning, at

DFPO den 15. august 2016 i et brev til alle østersfiskerne i Limfjorden gav udtryk for, at

man fra 1. oktober 2016 skulle være medlem af DFPO for at kunne opretholde sin MSC-

certificering? Er ministeren bekendt med lignende skrivelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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